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Vragen van de leden Fritsma en Wilders (beiden PVV) aan de Staatssecretaris 
van Justitie en Veiligheid over de daling van het aantal uitzettingen 
(ingezonden 2 mei 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Uitzetting stokt: duizenden afgewezen 
immigranten gaan niet weg»?1 

Vraag 2
Waarom laat u afgewezen vreemdelingen vrij in onze samenleving rondlopen, 
zelfs als ze bijvoorbeeld jarenlang als krakersbende door de hoofdstad 
trekken? 

Vraag 3
Realiseert u zich dat u het illegalenprobleem door dit laffe gedoogbeleid niet 
oplost maar erger maakt? 

Vraag 4
Bent u bereid alle illegalen eindelijk van straat te halen, vast te zetten en uit 
te zetten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u tevens bereid landen van herkomst die niet meewerken aan uitzettin-
gen eindelijk eens te sanctioneren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat degenen die (nog) niet gedwongen kunnen worden 
uitgezet ook moeten worden vastgezet totdat ze zelfstandig uit ons land 
vertrekken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Kunt u Nederland in plaats van een illegalenparadijs niet beter een paradijs 
voor Nederlanders laten zijn?

1 De Telegraaf, 1 mei 2018
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